
PROTOKÓŁ NR 3/11

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej,

które odbyło się 4 marca 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Stanisław Schmidt – Przewodniczący Komisji,

2. Teresa Szczepańska,

3. Zofia Ujma,

4. Zbigniew Piątek,

5. Artur Wrona.

Nieobecni usprawiedliwieni: Mariusz Kubiak, Paweł Szymczyk.

Zaproszone osoby:

6. Mirosław Górecki,

7. Andrzej Machnica,

8. Wiesława Gajewska,

9. Stanisław Woźniak,

10. Tomasz Celmer.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przedstawienie sytuacji w jednostkach służby zdrowia.

a) Dyrektor PCZ Pani Gajewska Wiesława

b) Dyrektor POZ – Pan Celmer Tomasz

c) Dyrektor Szpitala Wojewódzkiego – Pan Woźniak Stanisław.

3. Omówienie projektu Uchwały o restrukturyzacji Szpitala Wysoka Łąka. 

4. Sprawy różne.

5. Wnioski.

Ad. 1 Przewodniczący Komisji Zdrowia i Opieki zorganizował posiedzenie Komisji na które zaprosił 

przedstawicieli jednostek ochrony zdrowia. Posiedzenie otworzył i przywitał gości Przewodniczący, prosząc 

poszczególnych zaproszonych o przedstawienie sytuacji w jednostkach zarządzających przez nich.

Ad. 2a  Dyrektor PCZ P. Gajewska Wiesława naświetliła obecną sytuację, zaznaczyła że kontrakt z  

NFZ jest mniejszy na 2011 rok o 400 tys. zł co do ubiegłego roku stanowi 4% mniej nakładów. Okulistyka nie  

będzie świadczyć usług w PCZ, ale jest w POZ-ie. Wzmocniony został oddział chirurgiczny i położniczy.

Od 1 marca 2011 r. nie będzie Szpital „Bukowiec” przyjmował pacjentów po godz. 18:00, porad może udzielać  

Szpital Wojewódzki w Jeleniej Górze. W sytuacji gdy zagrożone będzie życie, pacjent będzie przyjęty. Pani  

Dyrektor sugerowała że można praktykować w dalszym ciągu przyjmowanie pacjentów po godz. 18:00 ale już 
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za odpłatnością. 

Ad. 2b  Następnie  Przewodniczący poprosił  o  relację  z  działalności  POZ Pana Tomasza Celmera, 

właściciela przychodni i apteki. Pan Celmer nie miał szczególnych uwag, przychodnia zatrudnia specjalistów,  

ma większy podpisany kontrakt z NFZ w związku z czym funkcjonuje okulistyka dzięki której organizowane 

są  badania  wzroku  dzieciom  przy  współudziale  Rotary-Club,  pracowni  optycznej  Pana  Burnosa  oraz 

Zakładów Optycznych w Jeleniej Górze. Utrudnieniem w działalności POZ-u jest ograniczenie w ruchu na 

ulicy przy której mieści się przychodnia i apteka. Dwa razy dziennie są dowożone leki do apteki, raz dziennie  

transportowane  są  próbki  z  laboratorium.  Samochody,  wskutek  ograniczeń  nie  mogą  podjechać  blisko 

obiektu co utrudnia dostarczanie leków jak i odwożenie próbek z laboratorium.

Również starsi, niepełnosprawni pacjenci mają trudności z dotarciem do obiektów, nawet gdy są dowiezieni 

samochodami. Muszą pokonać dosyć duży odcinek samodzielnie czy to od ul. Jagiellończyka, czy Pocztowej.

Komisja zadecydowała jak we wnioskach.

Ad. 2c Dyrektor Szpitala Wojewódzkiego Pan Stanisław Woźniak poinformował zebranych że Szpital 

Wojewódzki  z  Jeleniej  Góry  będzie  przyłączony  do  Szpitala  „Wysoka  Łąka”,  oba  szpitale  są  własnością 

Wojewody.  Są  już  projekty  Uchwał  o  połączeniu,  w  przyszłości  połączone  szpitale  mają  nosić  nazwę 

Wojewódzkie Centrum Szpitali Kotliny Jeleniogórskiej.

Radna P. T. Szczepańska jak i Radny P. Piątek pytali o zatrudnienie w Szpitalu „Wysoka Łąka”. Dyrektor P. 

Woźniak oświadczył że obecnie pracuje zespół integracyjny złożony z osób – pracowników obu jednostek 

który  ma  wypracować  strukturę  organizacyjną  przyszłej  jednostki.  Według  Dyrektora  P.  Woźniaka  nie 

powinno mieć miejsca zwolnienie dotychczasowych pracowników „Wysokiej Łąki”.

Ad.  3  Członkowie  KZiOS  wspólnie  zainicjowali  projekt  Uchwały  o  łączeniu  szpitali  (projekt  w 

załączeniu).

Ad. 4 W sprawach różnych Dyrektor P. Gajewska W., zwróciła uwagę na bałagan i brud panujący w 

parku przy obiektach należących do PCZ na ul. Jeleniogórskiej. 

Nawiązała  również  do  drogi  prowadzącej  do  szpitala  „Bukowiec”  czyli  Alei  Gielniaka,  która  to  ulica 

ograniczona  wysokimi  krawężnikami  nie  spełnia  roli  jaką  powinna,  a  rzeczone  krawężniki  są  przyczyną 

uszkodzeń pojazdów. Ponieważ PCZ ma swoje granice, ograniczona jest również ulica nie należąca w całości 

do PCZ, a która wymaga remontów.

Na tym posiedzenie zakończono.  Spisano wnioski. 

Wnioski Komisji:

1. Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej, wnioskuje do Komisji Ładu i Porządku Publicznego o zajęcie 

się sprawą parkowania samochodów, które dostarczają leki do apteki, transportują próbki z laboratorium 

POZ jak również dowożą chorych, starszych niepełnosprawnych pacjentów do przychodni POZ przy ul. 1-go 

Maja w Kowarach, gdzie ruch jest ograniczony (jednogłośnie).

2. Komisja wnioskuje do Komisji  Ładu i Porządku Publicznego by w ramach swoich obowiązków 
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zwróciła  uwagę  na  bałagan  panujący  przy  obiektach  PCZ  przy  ul.  Jeleniogórskiej  i  zajęła  odpowiednie  

stanowisko w sprawie (jednogłośnie) (Jeleniogórska 14 – park).

Protokołowała:                                                                                                                  Przewodniczący

Zofia Ujma                                                                                                     Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej
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